

ပထမအကြိမ်ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် သတ္တမပုံမှန်အစည်းအဝေး ပထမနေ့(၉. ၉. ၂၀၁၃)
ရက်နေ့တွင် လဲချားမြို့နယ်မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၁) ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်
ဒေါ်နန်းအက်စ်ကီးမိုး တင်သွင်းသည့် အဆိုဆိုင်ရာ ဆောင်ရွက်ချက်များ

ဥက္ကဋ္ဌ။ အစီအစဉ် (၁၈)ဖြစ်ပါတယ်။ ဒေါ်နန်းအက်စ်ကီးမိုး၊ လဲချားမြို့နယ်မဲဆန္ဒနယ် အမှတ်(၁)မှ “ ရှမ်းပြည်နယ်အတွင်း သစ်တောများပြန်လည်ထူထောင်ရန်အတွက် သစ်ကုမ္ပဏီများမှ သတ်မှတ်နှုန်းထားဖြင့် ပြည်နယ်ဘဏ္ဍာအတွင်းသို့ ထည့်သွင်းပေးနိုင်စေရန် ” အဆိုကို လွှတ်တော်သို့ ပေးပို့လာပါတယ်။ ဒါကြောင့် လဲချားမြို့နယ်မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၁)မှ ဒေါ်နန်းအက်စ်ကီးမိုး၏ အဆိုတင်သွင်း ဖို့ဖြစ်ပါတယ်။

ဒေါ်နန်းအက်စ်ကီးမိုး၊ လဲချားမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ် အမှတ်(၁)။ လေးစားအပ်ပါသော လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌကြီးနှင့်တကွ အစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်လာကြသော လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ၊ ဧည့်သည်တော်များအားလုံး မင်္ဂလာပါလို့ နှုတ်ခွန်းဆက်သပါရစေရှင်။ ကျွန်မကတော့ လဲချားမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၁)မှ ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဒေါ်နန်းအက်စ်ကီးမိုးဖြစ်ပါတယ်။ ယနေ့ တင်ပြဆွေးနွေးမယ့် အကြောင်းအရာကတော့ “ ရှမ်းပြည်နယ်အတွင်းသစ်တောများ ပြန်လည်ထူထောင် ရန်အတွက် သစ်ကုမ္ပဏီများမှ သတ်မှတ်နှုန်းထားဖြင့် ပြည်နယ်ဘဏ္ဍာအတွင်းသို့ ထည့်သွင်းပေးနိုင်စေရန် ” အဆိုကို ဆွေးနွေးတင်ပြသွားမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌကြီးရှင်၊ ကျွန်မတို့ ရှမ်းပြည်နယ်ကို မြန်မာနိုင်ငံတွင် အလှဆုံးနှင့် နေထိုင်စားသောက် ရန် အကောင်းဆုံးနေရာလို့ တင်စားပြောဆိုကြပါတယ်။ ကျွန်မတို့ပြည်နယ်ကြီးဟာ မြေဧရိယာ ကျယ်ဝန်းကြီးမားပြီး သစ်တောများလည်း အင်မတန်ထူထပ်ပါတယ်။ သဘာဝမှပေးထားသော မြေပေါ် မြေအောက် သယံဇာတများ၊ မြစ်များစွာကိုလည်း ကျွန်မတို့ပြည်နယ်မှ ရရှိထားပါတယ်။ လှပသာယာသော စိမ့်စမ်း၊ အင်း၊ အိုင်၊ တော၊ တောင်များနဲ့ နေရာဒေသလို့ ပြောမည်ဆိုလျှင်လည်း ငြင်းရဲမယ့်သူမရှိဘူးလို့ ဆိုနိုင်ပါတယ်။ ကျွန်မတို့ ရှမ်းကုန်းပြင်မြင့်တလျှောက် အမျိုးအစားစုံလင်စွာ ပေါက်သော အပင်များမှာ အပင်ချင်းယှက်၊ အခက်အလက်ချင်းနွယ်ကာ တစ်တတန်းတည်းဖြင့် လှပစွာသွယ်တန်းနေသော တောင်တန်း များကိုလည်းတွေ့ရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ တောင်တန်းများကြားမှ တသွင်သွင်စီးဆင်းနေသော စမ်းချောင်း၊ ရေချောင်း၊ ရေမြောင်းများနှင့် မြစ်ချောင်းများစွာကိုလည်း တွေ့ရမှာဖြစ်သလို ၎င်းသဘာဝမှ ပေးထားသော အရင်းအမြစ် မြောက်မြားစွာလည်း တည်တံ့ကောင်းမွန်လျက် ရှိနေသည်ကိုတွေ့ရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒါ့အပြင် သာယာဝပြောသော သစ်တောများအတွင်း သားရဲတိရစ္ဆာန်များနှင့် ကျေးငှက်သာရကာများသည်လည်း အမျိုးစုံလင်စွာ အမှီပြု ကျက်စားလျက် ရှိပါတယ်။ တွေ့ရမြင်ရခဲသော ရှားပါးတိရစ္ဆာန်များကိုလည်း အဆိုပါ သစ်တောများအတွင်း အမှီပြုနေထိုင် ကျက်စားလျက်ရှိတာကိုလည်း တွေ့မြင်ရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ ထိုတောတောင် သဘာဝပေါများခြင်းကြောင့် ရာသီဥတုမျှတမှုန်ကန်ပြီး၊ စိုက်ပျိုးရန်ကောင်းမွန်သော မြေဆီလွှာများကို လည်းကို မြောက်မြားစွာ ရရှိပိုင်ဆိုင်ထားပါတယ်။ ဒါကြောင့် ကျွန်မတို့ရှမ်းပြည်နယ်ကို အလှအပဆုံးနဲ့ နေထိုင်စားသောက်ရန် အကောင်းဆုံးနေရာလို့ ပြောကြတာပဲ ဖြစ်ပါတယ်ရှင်။

ယခင်အစိုးရလက်ထက်မှ ပါမစ်ခွင့်ပြုချက်ပေးပြီး သစ်ခုတ်ခွင့်ပြုထားသည်ကို အားလုံးသိပြီးသား ဖြစ်ပါတယ်ရှင်။ ရှမ်းပြည်နယ်အတွင်းရှိ ကြိုးဝိုင်းကြိုးပြင်ကာကွယ်တောများမှ နိုင်ငံတော်နှင့် ပုဂ္ဂလိက ကုမ္ပဏီတို့မှ ပူးပေါင်းပြီး ကျွန်းနှင့် သစ်မာသစ်လုံးများကို ဥပဒေအရခုတ်ထွင်သင့်သော သက်တမ်းများ မကြည့်ပဲ စည်းမဲ့ကမ်းမဲ့ ပရမ်းပတာခုတ်လှဲ ထုတ်လုပ်ရောင်းချနေပါတယ်။ တရားမဝင် မှောင်ခိုထုတ်လုပ် ခြင်းများ၊ တရားမဝင် ခုတ်ယူသယ်ဆောင်ရောင်းချခြင်းများလည်း များစွာရှိနေပါတယ်။

ယခုအခါတွင် သစ်တောများအား စည်းမဲ့ကမ်းမဲ့ ပရမ်းပတာခုတ်လှဲမှုကြောင့် မဘိမ်းမြို့နယ်၊ ငါးအိုးကြီးဝိုင်း တစ်ခုတည်းတွင် တန်ပေါင်း (၄)သိန်းခန့် သစ်တောများ ပြုန်းတီးလာသည်ကို တွေ့ရပါတယ်။ ဤပြုန်းတီးမှုမှာ ရှမ်းပြည်နယ်အတွင်းရှိ သစ်တောတစ်ခုတည်းသာ ရှိပါသေးတယ်။ ကျန်တဲ့ သစ်တော များမှာလည်း လွန်မင်းစွာပြုန်းတီးနေသည်ကို အမှန်ပဲ တွေ့ရှိနေရပါတယ်။

ဒါကြောင့် ကျွန်မတို့ ရှမ်းပြည်နယ်ဟာ သစ်တောများ လွန်မင်းစွာ ပြုန်းတီးလာမှုကြောင့် သဘာဝ ပတ်ဝန်းကျင်များ ပျက်ဆီးလာခြင်း၊ ရာသီဥတု ဖောက်ပြန်ခြင်း၊ တောတွင်းနေ ရှားပါးတိရစ္ဆာန်များ သေကြေ ပျက်စီးခြင်း၊ ဇီဝမျိုးကွဲများ ပျက်စီးပျက်သုဉ်းခြင်းစသည့် ပြဿနာပေါင်းမြောက်မြားစွာ ကြုံတွေ့နေရပါတယ်။ ထိုသို့ရာသီဥတု ဖောက်ပြန်ခြင်းကြောင့် အချို့နှစ်တွင် မိုးခေါင်ခြင်း၊ အချို့နှစ်တွင် မိုးသည်းထန်စွာ ရွာသွန်းခြင်း၊ မိုးမမှန်ခြင်း စသည့်သဘာဝနှင့် မညီမျှသော ဒုက္ခများစွာကိုလည်း ကျွန်မတို့၏ ကျေးဇူးရှင် တောင်သူ လယ်သမားများသာမက ကျန်ပြည်သူပြည်သားများလည်း ခံစားနေရပါတယ်။ ဒါ့အပြင် ယခင်ကျွန်မတို့ ရှမ်းပြည်နယ်၏ အလှအပအတွက် ဂုဏ်ဖော်ပေးသော ရှမ်းပြည်နယ်၏ အလှအပအတွက် များစွာဂုဏ်ယူ ခဲ့သော အင်းလေးကန်ကြီးမှာလည်း ၄င်းသစ်တောများ ပြုန်းတီးမှုကြောင့် တဖြည်းဖြည်းခန်းခြောက် ပျက်စီးလာသော အခြေအနေနှင့် ကြုံတွေ့နေရပါတယ်။

သစ်တောများပြုန်းတီးမှုကြောင့် ကျွန်မတို့၏ အလှပဆုံးနှင့် နေထိုင်စားသောက်ရန်အကောင်းဆုံးဟု ယခင်က ပြောကြရာ ယခုမဖြစ်နိုင်တော့ပါ။ ရှမ်းပြည်နယ်အတွင်း အလွန်အမင်း ပြုန်းတီးနေသော သစ်တောများအတွက် ပြန်လည်ထူထောင်စိုက်ပျိုးရန် အမှန်တကယ်ပင်လိုအပ်နေပါတယ်။ ဒါ့အပြင် ပြည်နယ် အတွင်း သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးဆိုင်ရာ ပညာပေးဟောပြောပွဲ ဆွေးနွေးပွဲများ ပြုလုပ်ပေးခြင်း၊ အခါအားလျော်စွာ သစ်ပင်စိုက်ပျိုးပွဲစသည်တို့ကို ပြည်နယ်အစိုးရမှ ဦးဆောင်၍ ဆောင်ရွက်ပေးရန် လိုအပ်နေပါတယ်။ ဒါပေမဲ့ ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ ၁၀၅ တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်များမှ ကောက်ခံ ရမည့် အခွန်အခများပါ အပိုဒ် ၁၂ သစ်တောကဏ္ဍမှ ပြည်နယ်အတွက် ကောက်ခံရရှိသည့် အခွန်အခများမှာ ကျွန်မတို့ ပြည်နယ်အတွက် အလွန်နည်းပါးနေပါတယ်ရှင်။ ဒါကြောင့်ကျွန်မတို့ ပြည်နယ်အတွင်း သစ်တောစိုက်ခင်းများ၊ ပြန်လည်ထူထောင်စိုက်ပျိုးနိုင်ရန်အတွက်လည်းကောင်း၊ ပြည်နယ်အတွင်း သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးဆိုင်ရာ ပညာပေးဟောပြောပွဲများပြုလုပ်ရန်အတွက်လည်းကောင်း ပြည်နယ်အတွင်း သစ်ထုတ်လုပ်နေသော ကုမ္ပဏီများမှ အစိုးရဘဏ္ဍာရန်ပုံငွေအတွင်းသို့ သင့်တော်သော သတ်မှတ်နှုန်းထားဖြင့် ထည့်သွင်းပေးသင့်ကြောင်းအဆိုကို တင်သွင်းပါတယ်။ အားလုံးကို ကျေးဇူးတင်ပါ တယ်ရှင်။

ဥက္ကဋ္ဌ။ အဆိုကိုထောက်ခံမည့်ကိုယ်စားလှယ် ရှိပါက ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပါ။

ဦးစိုင်းသူရိန်ဦး၊ နမ့်စန်မြို့နယ်မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၂)။ ဒေါ်နန်းအက်စ်ကီးမိုးရဲ့အဆိုကို နမ့်စန် မြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၂)မှ ကျွန်တော် ဦးစိုင်းသူရိန်ဦးမှ ထောက်ခံပါတယ်ခင်ဗျာ။

အဆိုကို ပြည်နယ်လွှတ်တော်က လက်ခံဆွေးနွေးရန် မသင့်ကြောင်း ဆုံးဖြတ်ပါက ယင်းအဆိုကို လက်ခံ ဆွေးနွေးရန် မသင့်ကြောင်း ဥက္ကဋ္ဌက ကြေညာခြင်း ။(သို့မဟုတ်) အဆိုကို လက်ခံဆွေးနွေးရန် ဆုံးဖြတ်ပါက ဆွေးနွေးလိုသည့် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များရှိလျှင် အမည်စာရင်း တင်သွင်းနိုင်ကြောင်း ဥက္ကဋ္ဌက ကြေညာခြင်း။

ဥက္ကဋ္ဌ။ ဒေါ်နန်းအက်စ်ကီးမိုး တင်သွင်းသော အဆိုကို လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် (၁)ဦးက ထောက်ခံသွား ပါတယ်။ အဆိုမှာ “ရှမ်းပြည်နယ်အတွင်း သစ်တောများ ပြန်လည်ထူထောင်ရန်အတွက်

သစ်ကုမ္ပဏီများမှ သတ်မှတ်နှုန်းထားဖြင့် ပြည်နယ်ဘဏ္ဍာအတွင်းသို့ ထည့်သွင်းပေးနိုင်စေရန်”
ဖြစ်ပါတယ်။

ယခု အဆိုကို လက်ခံဆွေးနွေးရန် သင့်/မသင့် လွှတ်တော်၏ ဆန္ဒရယူပါမယ်။ ၎င်းအဆိုများကို
လက်ခံဆွေးနွေး ရန် လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်များက- (သဘောတူပါသလားခင်ဗျား)

(၃)ကြိမ်တိုင်တိုင်မေးပါသည်။ လွှတ်တော်မှ သဘောတူပါသည်။

အဆိုကို လက်ခံဆွေးနွေးရန် သဘောမတူသည့် ကိုယ်စားလှယ်ရှိပါသလား ခင်ဗျား။

အဆိုကို လက်ခံဆွေးနွေးဖို့ သဘောမတူတဲ့ ကိုယ်စားလှယ်မရှိတဲ့အတွက် ဒေါ်နန်းအက်စ်ကီးမိုး
ရဲ့အဆိုကို လက်ခံဆွေးနွေးရန် လွှတ်တော်က သဘောတူကြောင်း ကြေညာပါတယ်။

လဲချားမြို့နယ်မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၁) မှ ဒေါ်နန်းအက်စ်ကီးမိုး တင်သွင်းတဲ့ အဆိုကို ၂၀၁၃ ခုနှစ်၊
စက်တင်ဘာလ ၁၀ ရက်နေ့ (အင်္ဂါနေ့)မှာ ဆွေးနွေးပါမယ်။

ဆွေးနွေးမယ့် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များအနေနဲ့ အစည်းအဝေးရပ်နားတဲ့အခါ ဒီကနေ့
ညနေပိုင်းမှာ ပြည်နယ်လွှတ်တော်ရုံး ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးထံ အမည်စာရင်းပေးသွင်းဖို့ ဖြစ်ပါတယ်။

**ပထမအကြိမ် ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် သတ္တမပုံမှန်အစည်းအဝေး ဒုတိယနေ့(၁၀. ၉. ၂၀၁၃)
ရက်နေ့တွင် အဆိုကို ဦးစိုင်းအိုက်ပေါင်း၊ သစ်တောနှင့် သတ္တုဝန်ကြီးက ဆွေးနွေးခြင်း**

ဥက္ကဋ္ဌ။ အစီအစဉ်(၁၀)ဖြစ်ပါတယ်။ ပြည်နယ်လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်များခင်ဗျား။
ဒေါ်နန်းအက်စ်ကီးမိုး၊ လဲချားမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၁)၏ ရှမ်းပြည်နယ်အတွင်း သစ်တောများ ပြန်လည်
ထူထောင်ရန်အတွက် သစ်ကုမ္ပဏီများမှ သတ်မှတ်နှုန်းထား များဖြင့် ပြည်နယ်ဘဏ္ဍာအတွင်းသို့ ထည့်သွင်း
ပေးနိုင်ရန်အဆိုနှင့် စပ်လျဉ်းပြီး ဆွေးနွေးဖို့ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များက အမည်စာရင်း ပေးသွင်း
ထားတာမရှိပါဘူး။ ဒါကြောင့်မို့ နည်းဥပဒေပုဒ်မ(၁၁၉)၊ ပုဒ်မခွဲ(င)အရ အဆိုနှင့် စပ်လျဉ်းပြီး သက်ဆိုင်ရာ
ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ဝင်မှ ရှင်းလင်းပေးဖို့ ဖိတ်ခေါ်ပါတယ်။

ဦးစိုင်းအိုက်ပေါင်း၊ သစ်တောနှင့် သတ္တုဝန်ကြီး။အားလုံးမင်္ဂလာပါ။ လေးစားအပ်ပါသော
ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌကြီးနှင့် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ၊ ဧည့်သည်တော်များအားလုံး
ကိုယ်စိတ်နှစ်ဖြာကျန်းမာချမ်းသာကြပါစေလို့ ဆုတောင်းမေတ္တာပို့သရင်း နှုတ်ခွန်းဆက်သအပ်ပါတယ်။

ကျွန်တော်ကတော့ ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ဝင် သစ်တော/သတ္တုဝန်ကြီး ဦးစိုင်းအိုက်ပေါင်း
ဖြစ်ပါတယ်။ လဲချားမြို့နယ်၊ မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၁)မှ ဒေါ်နန်းအက်စ်ကီးမိုးရဲ့ အဆိုနှင့် ပတ်သတ်ပြီး
တင်ပြဆွေးနွေးသွားမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌကြီးခင်ဗျား။ ရှမ်းပြည်နယ်အတွင်း သစ်ထုတ်ဧရိယာများကို သစ်ထုတ်ဒေသလို့
ခေါ်ဝေါ်သတ်မှတ်ထားပါတယ်။ ၂၀၁၁-၂၀၁၂ ခု မိုးမိတ်သစ်ထုတ်ဒေသမှာ ကျွန်းသစ်ထုတ်လုပ်ရန်
လျာထားတန်အနေဖြင့် ၆၂၅၀၀တန်ဖြစ်ပြီး တန်ပေါင်း ၅၆၃၀၈တန်ထုတ်လုပ်နိုင်ခဲ့ပါတယ်။

သစ်မာလျာထားတန်မှာ ၆၉၀၀၀တန်ဖြစ်ပြီး တန်ပေါင်း၆၀၇၅၀တန် ထုတ်လုပ်နိုင်ခဲ့ပါတယ်။
ထုတ်လုပ်ခဲ့တဲ့ ကုမ္ပဏီများကတော့ မြတ်နိုးသူကုမ္ပဏီ၊ **Momentum** ကုမ္ပဏီ၊ ဒေါ်သန်းသန်းဌေး ကုမ္ပဏီ၊
Htoo Glory ကုမ္ပဏီ၊ ဖြိုးစည်သူ၊ ဌေးမိသားစု ကုမ္ပဏီများပဲဖြစ်ပါတယ်။

(၂၀၁၂-၂၀၁၃)ခုနှစ် သစ်ထုတ်ရာသီမှာ မိုးမိတ်သစ်ထုတ် ဒေသအတွက် လျာထား ကျွန်းတန် ပေါင်းမှာ ၄၉၅၀၀တန်ဖြစ်ပြီး တန်ပေါင်း၄၈၂၆၄တန် ထုတ်လုပ်နိုင်ခဲ့ပါတယ်။ သစ်မာအနေနှင့် ထုတ်လုပ်ရန် လျာထားတန်ပေါင်း ၅၆၀၀၀ တန်ဖြစ်ပြီး တန်ပေါင်း ၅၃၁၆၀တန် ထုတ်လုပ်နိုင်ခဲ့ပါတယ်။

(၂၀၁၃-၂၀၁၄)ခုနှစ်မှာ ထုတ်လုပ်ရန်လျာထား ကျွန်းတန်ပေါင်းမှာ တန်ချိန်၁၅၀၀တန်သာ ရှိပြီး ထုတ်လုပ်နိုင်သော တန်ပေါင်းမှာ ၈၇၁၆တန်ဖြစ်ပါတယ်။ ထုတ်လုပ်ရန်လျာထားသော သစ်မာကတော့ တန်ပေါင်း ၉၀၀၀ဖြစ်ပြီး ထုတ်လုပ်နိုင်တဲ့ တန်ပေါင်းမှာ ၁၄၈၂ တန်သာ ထုတ်လုပ်နိုင်ခဲ့ပါတယ်။

(၂၀၁၃-၂၀၁၄)ခုနှစ်မှာ ပုဂ္ဂလိကကုမ္ပဏီအနေဖြင့် ဒေါ်သန်းသန်းဌေးကုမ္ပဏီ တစ်ခုသာ ထုတ်လုပ် နိုင်ပါတယ်။ ရွှေလီ၊ မဘိမ်းသစ်ထုတ်ဒေသ အနေဖြင့် ၂၀၁၁-၂၀၁၂ခုနှစ် သစ်ထုတ်ရာသီမှာ ထုတ်လုပ် ရန်လျာထား ကျွန်းသစ်တန်ပေါင်းမှာ ၅၀၃၀၀ ဖြစ်ပါတယ်။

ထုတ်လုပ်နိုင်တဲ့တန်ပေါင်းကတော့ ၄၅၂၈၂ တန်ထုတ် လုပ်နိုင်ခဲ့ပါတယ်။ သစ်မာအနေဖြင့် လျာထားထုတ်လုပ်တန်က ၂၁၀၀၀ တန်ဖြစ်ပြီး ထုတ်လုပ်နိုင်တဲ့ တန်ပေါင်းမှာ ၂၅၀၁၀ တန်ထုတ်လုပ် နိုင်ခဲ့ပါတယ်။

(၂၀၁၂-၂၀၁၃)ခုနှစ် လျာထားကျွန်း ၄၉၃၀၀တန်ဖြစ်ပြီး ထုတ်လုပ်နိုင်တဲ့ တန်ပေါင်းကတော့ ၄၆၇၁၆တန် ဖြစ်ပါတယ်။ လျာထားသစ်မာ တန်ပေါင်းမှာ ၄၆၀၀၀ဖြစ်ပြီး ထုတ်လုပ်နိုင်တဲ့ တန်ပေါင်းကတော့ ၃၃၇၈၃ တန်ထုတ်လုပ်နိုင်ခဲ့ပါတယ်။ ၂၀၁၃-၂၀၁၄ သစ်ထုတ်ရာသီမှာ ကျွန်းလျာထားတန် မရှိသော်လည်း တန်ပေါင်း ၉၅၈၅တန် ထုတ်လုပ်နိုင်ခဲ့ပါတယ်။

လျာထားသစ်မာတန်ကတော့ ၃၀၀၀တန်ဖြစ်ပြီး ထုတ်လုပ်နိုင်တဲ့ တန်ပေါင်းမှာ ၇၅၉၉တန် ထုတ်လုပ်နိုင်ခဲ့ပါတယ်။ ရွှေလီ-မဘိမ်း သစ်ထုတ်ဒေသမှာ သစ်ထုတ်တဲ့ ကုမ္ပဏီများမှာ **Lugarwit** ကုမ္ပဏီ၊ **Htoo Glory** ကုမ္ပဏီ၊ **MRT** ကုမ္ပဏီ၊ **ITE** ကုမ္ပဏီ၊ ဖြိုးစည်သူအစရှိတဲ့ ကုမ္ပဏီများဘဲ ဖြစ်ပါတယ်။

တောင်ကြီးဒေသနဲ့ လွိုင်လင်ဒေသမှာ သစ်ထုတ်တဲ့ ကုမ္ပဏီများမှာ **NTT** ကုမ္ပဏီ၊ စိုးလွင်ကုမ္ပဏီ၊ ဟိုမိန်းဒေသ ဖွံ့ဖြိုးရေး၊ ထူးကုမ္ပဏီ၊ **TKW** ကုမ္ပဏီ၊ **ITE** ကုမ္ပဏီ၊ တင်မြင့်ရီ ကုမ္ပဏီ၊ **SSPP** အဖွဲ့၊ “ဝ” အထူးဒေသ(၂)အဖွဲ့၊ “ဝ” အထူးဒေသ(၃)တို့ဖြစ်ကြပါတယ်။

ကျိုင်းတုံသစ်ထုတ်ဒေသမှာတော့ တင်မြင့်ရီကုမ္ပဏီ၊ **Centuary Dragon Limited** ၊ ထွန်းမြောက်အောင် ကုမ္ပဏီ၊ “ဝ” အထူးဒေသ(၂) အစရှိတဲ့ကုမ္ပဏီများပဲ ဖြစ်ကြပါတယ်။

သစ်ထုတ်ရာသီ (၃)နှစ်တာကာလအတွင်းမှာ ရှမ်းပြည်နယ် ပေါင်းချုပ်အနေဖြင့် ကျွန်းတန်ပေါင်း ၂၄၇၈၆၉ တန်ထုတ်လုပ်နိုင်ခဲ့ပါတယ်။

သစ်မာအနေဖြင့် (၃)နှစ်တာ ကာလအတောအတွင်းမှာ တန်ပေါင်း ၂၈၇၃၉၅ တန်ထုတ်လုပ် နိုင်ခဲ့ပါတယ်။ ဒါကြောင့် (၃)နှစ်တာကာလအတွင်းမှာ ရှမ်းပြည်နယ်မှ သစ်နှစ်မျိုးပေါင်း တန်ပေါင်း ၅၃၅၂၆၄တန် ထုတ်လုပ်နိုင်ခဲ့သော်လည်း သစ်ထုတ်ကုမ္ပဏီများအနေဖြင့် ရှမ်းပြည်နယ် ဘဏ္ဍာငွေစာရင်းသို့ လုံးဝပေးသွင်းခြင်း မရှိခဲ့သောကြောင့် ယင်းကုမ္ပဏီများအား ပြည်နယ်ဘဏ္ဍာငွေစာရင်းသို့ သစ်တောများ ပြန်လည်ထူထောင်နိုင်ရေးအတွက် သတ်မှတ်သောနှုန်းထားဖြင့် ထည့်သွင်းသင့်ပါကြောင်း ဆွေးနွေးတင်ပြ အပ်ပါတယ်။

သို့သော် ဥက္ကဋ္ဌကြီးမှ လွတ်တော်ရဲ့ အတည်ပြုချက်၊ ဆုံးဖြတ်ချက်ကို ရယူပေးသင့်ကြောင်း တင်ပြရင်း နိဂုံးချုပ်အပ်ပါတယ်။ အားလုံးကျေးဇူးတင်ပါတယ်။

အဆိုနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ရှမ်းပြည်နယ် အစိုးရအဖွဲ့ဝင်မှ ဆွေးနွေးရှင်းလင်းခြင်းနှင့် လွှတ်တော်၏ အဆုံးအဖြတ်ရယူခြင်း။

ဥက္ကဋ္ဌ။ ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ ခင်ဗျား။ ဒေါ်နန်းအက်စ်ကီးမိုး တင်သွင်းသွားတဲ့ အဆိုဖြစ်တဲ့ ရှမ်းပြည်နယ်အတွင်း သစ်တောများ ပြန်လည်ထူထောင်ရန်အတွက် သစ်ကုမ္ပဏီများမှ သတ်မှတ်နှုန်းထားများဖြင့် ပြည်နယ်ဘဏ္ဍာအတွင်းသို့ ထည့်သွင်းပေးရန် အဆိုနှင့်စပ်လျဉ်းပြီး သက်ဆိုင်ရာ သစ်တော ဝန်ကြီးလည်း အတည်ပြုသင့်/မပြုသင့် လွှတ်တော်ရဲ့ ဆန္ဒကို ခံယူစေချင်တဲ့ သဘောဖြစ်ပါတယ်။

လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ ခင်ဗျား။ ရှမ်းပြည်နယ်အတွင်း သစ်တောများ ပြန်လည်ထူထောင်ရန် အတွက် လွန်ခဲ့သော (၃)နှစ်က သစ်ထုတ်လုပ်ခဲ့သော ကုမ္ပဏီများနှင့် ယနေ့သစ်ထုတ်ဆဲ ကုမ္ပဏီများမှ သတ်မှတ်နှုန်းထားများဖြင့် ပြည်နယ်ဘဏ္ဍာအတွင်းသို့ ထည့်သွင်းပေးနိုင်ပါရန် အဆိုနှင့် စပ်လျဉ်းပြီး အဆိုကို အတည်ပြုဖို့ အတွက် လွှတ်တော်ရဲ့ဆန္ဒရယူပါမယ်။ လွှတ်တော်မှ အတည်ပြုရန် သဘောတူပါသလားခင်ဗျား။

[သုံးကြိမ်တိုင်တိုင်မေးပါသည်။လွှတ်တော်က သဘောတူပါသည်။

လွှတ်တော်မှ သဘောတူသည့်အတွက် ဤအဆိုသည် လွှတ်တော်မှ အတည်ပြုကြောင်း ကြေညာ ပါတယ်။